
Vad ska folkhögskolan vara?
– Ett seminarium om förslaget till nytt bidragssystem

Hur ska folkhögskolorna kunna stödja folk- 
rörelser och det civila samhället? Den frågan 
är i hög grad aktuell med anledning av försla-
get till bidragssystem. Rörelsefolkhögskolor-
na är oroliga för att möjligheten att stödja och 
utveckla civilsamhället begränsas.
 
Utredaren Mats Wingborg har i samarbete 
med tankesmedjan Arena Idé och en rad folk-
högskolor skrivit rapporten ”Vad ska folkhög-
skolan vara? Olika bilder av folkhögskolans form 
och innehåll”.
 
Välkommen till ett seminarium om olika 
bilder av bildning. Och om ekonomi och styr-
ning av och i folkbildningen.
 
Medverkande
Mats Wingborg, Utredare
Joakim Hjelm, skolchef Arbetarrörelsens 
folkhögskolor i Göteborg och Viskadalen 
 
Fler medverkande tillkommer
 
Moderator: Lisa Pelling, Arena Idé

Tid och plats
Fredagen den 8 juli kl 13.30 – 14.30
LO, Hamnplan 5

Ingen föranmälan krävs

Arrangörer: 
Arena Idé i samarbete med Biskops Arnö folkhögskola, Runö Folkhögskola, Kvin-
nofolkhögskolan, Malmö folkhögskola, Sunderby folkhögskola, Långholmens folk-
högskola, PRO:s folkhögskola, Arbetarrörelsens folkhögskola i Göteborg, Arbetar-
rörelsens folkhögskola i Viskadalen samt Mo Gård


